
REFERAT 

 
 

FORRETNINGSUDVALGSMØDE 

Mandag 16. september kl. 17.30 
Idrættens Hus 
 
Deltagere: Niels-Erik Broberg, Pernille Packert Martensen, Villy Rosendahl-Kaa og Christina Cassone 
(referent). 
 
 

1 Orientering 

  
Der er kommet en ny direktør i forbundet. 
 

2 Projekt ”Udviklingsklubber” 

  
Broberg havde lavet et oplæg til projektet som også er vendt med Christina fra forbundet og vi har 
inkluderet nogle af hendes noter til det. 
Vi forventer en evaluering/afrapportering efter projektet. 
Der er udarbejdet et oplæg som sendes ud snarest med frist 1/11. 
 

3 Bestyrelsens fremtid 

 En general samtale om mulige emner til bestyrelsen (og udvalgene) fremover. 
 

4 Økonomi 

 FU kiggede på regnskabet og det estimat vi forventer at lande på i slutningen af året. 
Dette for at besluttet hvad der skal bruges på projekterne vi er i gang med at søsætte. 
 

5 Seminar økonomi 

 FU har afsat 75.000,- til et seminar i foråret/sommeren 2025.  
Projektgruppen fremlægger et udkast til oplægget til næste bestyrelsesmøde. 
 

6 MUS 

 MUS koncept – Pernille sender filer til Broberg og Villy. 
 

7 Sager om dispensationer/klager 

 Vi modtager anmodninger/henvendelser angående sager, hvor vi skal være opmærksom på hvilken 
type det er: klager, dispensation eller blot anmodning. Vi skal derfor identificere hvilket kategori det 
er og tilpasse vores svar derefter. 
 
Vi aftaler at henvendelser hvor vi er i tvivl, kan evt. komme forbi Pernille inden (=jurist). 
 

8 Næste møde 

 CC laver et oplæg til budget 2025, som FU kan kigge på ugen før bestyrelsesmødet 14/11 (evt. 
onlinemøde) 

9 Eventuelt 

 Gennemgang af de nye procedurer omkring dagsordner/referater. 

 
 


